

Title (en)

CABLE CONDUIT.

Title (de)

LEITERKANAL.

Title (fr)

CANAL DE CONDUCTEURS.

Publication

EP 0485536 A1 19920520 (DE)

Application

EP 91906740 A 19910404

Priority

DE 4017330 A 19900530

Abstract (en)

[origin: WO9119338A1] The invention concerns a cable conduit designed as a channel-like housing. Located inside this channel are parallel cables to which end-user equipment can be connected by means of adapters. This conduit is subjected, in its assembled state, i.e. together with its cover, to a surface treatment. A design feature ensures that, during the surface treatment, no paint enters the interior of a contact zone between cover and housing or into the housing itself.

Abstract (fr)

La présente invention se rapporte à un canal de conducteurs constitué d'un canal ayant la forme d'un boîtier. A l'intérieur de ce canal se trouvent des conducteurs disposés parallèlement auxquels il est possible de raccorder des consommateurs finaux au moyen d'adaptateurs. Ce canal d'appareil est soumis, à l'état assemblé, c'est-à-dire avec son recouvrement, à un traitement améliorant la surface. Grâce à une caractéristique de conception, il est assuré que lors du traitement améliorant la surface, aucune couleur ne peut pénétrer à l'intérieur d'un point de contact entre le recouvrement et le boîtier ou bien dans l'ensemble du boîtier.

IPC 1-7

H02G 3/04

IPC 8 full level

H02G 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

H02G 3/0418 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9119338A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 4017330 C1 19911107; EP 0485536 A1 19920520; ES 2033636 T1 19930401; US 5272282 A 19931221; WO 9119338 A1 19911212

DOCDB simple family (application)

DE 4017330 A 19900530; DE 9100297 W 19910404; EP 91906740 A 19910404; ES 91906740 T 19910404; US 82880292 A 19920302